
Bestyrelsesmøde kl. 21:00 d. 17. august 2015 på The Rusty Nail 
 
Tilstedeværende: Lene, Stig, Erland, Bo C og Mick 
Valg af referent: Bo 
Valg af dirigent: Lene 
 
Det bemærkes at vi først sent fik adgang til The Rusty Nail, hvorfor mødet blev kort. 
 
 
1. Fordeling af ansvarsområder 
Præsident: Søren 
Vicepræsident og medlemsansvarlig (kommunikation, kort mv.): Erland 
Kasserer: Lene 
Bo: Kommunikation og marketing. Web (FB, twitter, hjemmeside og blog), herunder kommunikation ved 
events. Instagram har vi ikke rigtig brugt, men vi kan overveje om vi vil bruge det fremover. 
Stig: Merchandise. 
 
 
2. Planlægning af kommende sæson 

Fødselsdagsevent (måske 5. september) 
Ordinær generalforsamling (oktober, helst i starten) 
Clasico 22. november 2015 
Julefrokost (måske de 2 sammen) 
CLkampe 
Clasico 10. april 2016 

 
 
3. Crest 
Lene og Søren taler med klubben og de der laver cresten. Vi melder ud til medlemmerne så snart vi har 
en dato. 
 
 
4. Penya til landsindsamling for DFH 
Bo C foreslår at Penyaen som velgørenhed kan deltage i Dansk Flygtningehjælps landsindsamling med 
nogle medlemmer der samler ind. 
Lene giver tilsagn, men ellers ikke den store opbakning. 
 
 
5. Eventuelt 
Vi er pt. 69 medlemmer 
 
Banken: Lene skal have adgang hurtigst muligt. Vi betaler 1000 kr. om året, men det virker som alt for 
meget. Erland og Lene vil undersøge nærmere. 
 
Boixos Nois (hooligan fraktion i Barcelona): Et medlem har udtrykt sig kritisk om tilstedeværelsen af et 
Boixos Noisflag på baren, som desuden var i centrum for et billede som Penyaen lagde op på 
Facebooksiden.  
Erland synes ikke vi skal være politiske omkring det. Stig mener at der skal være plads til det på baren, 
og mener ikke at vi bør lave et forbud, men at vi bør undlade at poste billeder af et boixos noix flag nært 
ved penyaflag på FB. Stigs holdning vinder opbakning af de tilstedeværende. 


